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Abstract (en)
[origin: CN116528416A] The invention relates to an induction coil (16) for heating cookware, comprising a turn group (32) having at least two coil
turns (28) running about a coil axis (30) for generating a magnetic field, the turn group (32) having at least one intermediate section (38) extending
in the circumferential direction (phi) about the coil axis (30) between two consecutive maximum values (rmax) of a radial extension (r) of the outer
contour of the turn group (32), according to the invention, a variable turn-to-turn distance (d) is provided between at least two coil turns (28) of
the turn group (32) in the circumferential direction (phi), the turn-to-turn distance (d) in the intermediate section (38) having at least one distance
maximum (dmax), and the turn-to-turn distance (d) in the intermediate section (38) decreases in the circumferential direction (phi) from both sides of
the distance maximum (dmax).

Abstract (de)
Eine Induktionsspule (16) zum Erhitzen von Gargeschirr umfasst eine Windungsgruppe (32) mit mindestens zwei um eine Spulenachse (30)
verlaufenden Spulenwindungen (28) zum Erzeugen eines Magnetfelds, wobei die Windungsgruppe (32) mindestens einen Zwischenabschnitt
(38) aufweist, der sich entlang einer Umfangsrichtung (ϕ) um die Spulenachse (30) erstreckt zwischen zwei aufeinanderfolgenden Maxima
(r<sub>max</sub>) der Radialerstreckung (r) einer Außenkontur der Windungsgruppe (32), wobei entlang der Umfangsrichtung (ϕ)
zwischen mindestens zwei der Spulenwindungen (28) der Windungsgruppe (32) ein veränderlicher Windungsabstand (d) vorliegt, wobei der
Windungsabstand (d) innerhalb des Zwischenabschnitts (38) mindestens ein Abstandsmaximum (d<sub>max</sub>) aufweist, und wobei
der Windungsabstand (d) innerhalb des Zwischenabschnitts (38) entlang der Umfangsrichtung (ϕ) beidseitig von dem Abstandsmaximum
(d<sub>max</sub>) abnimmt.
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